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Tack för interpellationen och jag svarar kort. 

Hur mycket pengar har kommit in från tomtförsäljning? Vaggeryds kommun har fram till 2020-12-01 
debiterat nyttjanderättsavgifter för fyra tomter på Stigamo med 5,8 mnkr. Därutöver har tre 
delbetalningar fakturerats på en tomt i år med 2,5 mnkr. Sammantaget har hittills 8,3 mnkr 
fakturerats från 2018 till t o m 2020-12-01.  

Var går inkomsten från tomtförsäljning? Arbetet sker enligt av Kommunfullmäktiga antagna regler för 
exploateringsredovisning. Det är Kommunledningskontoret som ansvarar och Tekniska kontoret som 
utför. Så först ska utgiften som är en exploatering betas av med tomtförsäljning så att balans uppnås 
mellan nedlagda utgifter och inkomna betalningar. Eventuellt överskott som skulle uppstå hanteras 
av politiken. 

Ca 20 stycken av varierande storlek. Allt enligt kundens önskemål så långt det är möjligt. Efter 
inmätning av tomterna när gatan är färdigbyggd har vi något mer kvm att sälja än vi planerade från 
början. 

Gert Jonsson 

Kommunstyrelsens ordförande (m)  


